
RADA SOŁECIą
w Zebrzegu

Gm. Cr*ho,rkłDziłdzice

llllll l ll ll l|l||lll il illl
0334842 protokół z zebrania
Wiejskiego w Zabrzegu z dnia l7.09.2

dffi
A9- oz- LoŻ\

tr § -0§, I0e1 ', ,

'r lp-g*l

na terenie zab

zebrarria w załączentu).
został prryjęty jednogłośnie.

ry

Ł

|,i

ł.

zebranie rozpoczął sołtys pan Andrzej puskarczyk po_witał l
Przedstawiciela prasy lokalnej oraz przedstaw,icieli Orgarrizac.j i działa.i ących
a takze zebranych mieszkańcow Zabrzega.
Sołtys przedstawił porządek zebrania (porządek
Porządek zebrania został poddany pod głosowanie i

Pod głosowanie poddarro :

1. Wybór Sekretarza Panią Alicję Kuboszek.
2. Wybor Komisji Uchwał i Wniosków (pełniącej zarazem t'unkcję Komisji Skrutacyjnej)

w składzie: Pan Tbmasz Adamaszek, Pan Jbmasz Borkowski, Pan Jacek Tomaszczyk.
Przedstawione propozycje zostały poddane pod głosowanie i przyjęte jednogłośnie.

Komisja skrutacyjna stwierdziła udział 31 mieszkańców Zabrzega co potwierdziło prawomocność
zebrania ( lista obecności w załączeniu). Przyjęcie Protokołu z Zebrania Wiejskiego z dnia
18 września 20ż0 r., Protokół został poddany pod głosowanie:
- głosów za -30,
- głosów wstrzymujących się -0,
- głosów przeciw -1,
po czyrn protokół został przekazany do Komisji Skrutacyjnej,

Solfys Zabrzega Pan Andrzej Puskarczryk przedstawił zebranym spra\.vozdanie z działalności
Sołtysa i Rady Sołeckiej w Zabrzegu za okres od 18.09.2020 do 17 ,09.2021 r. Sprawozdanie zostało
poddane pod głosowanie i zostało przyjęte jednogłośnie.
Sołtys podziękował Władzom Grniny Czechowic e-Dziedzice, Radnemu Krzysżofowi Jarczokowi,
zebranym mieszkańcom Zabrzega oraz organizacją działających na terenie Zabrzega za współpracę
w minionym okresie sprawozdawczym.

Burmistrz Pan Marian tslachut przedstawił stan finansów budzetu Gminy Czechowice-Dziecjzice
czyli doclrody i wydatki za Iata ż01l do 2021. Omówił równiez utracone dochody w Samorząclach
w Polsce.

Solfys Zabrzega Pan Andrzej Puskarczyk podziękował l)anu Burmistrzowi za przedstawienie
zebranym stanu finansów naszej Gminy za wlw lata.

SolĘs przedstawil Projekt UchwaĘ nr 2 w sprawie zad,ańdo projektu budzetu Gminy
Czechowice-Dziedzice na rok 20ż2.

Pan Łukasz Kwaśniewski wnost zastrzeżęnia do przenoszenia środków będących w dyspozycji
I{ady Sołeckiej oraz dysponowanie środkami finansowymi Sołectwa Zabrzeg.

Soł§s Zabrzega Pan Andrzej Puskarczyk poinformował, że środki flnansowe były przenoszone
w sytuacji braku mozliwości realizacji wcześniej zaplanowanego zadania na inne nrozliwe
do realizacji zadania zgłoszone przez jednostki z terenu Sołcctwa.

Burmistrz Parvel Mrowiec poinfornrował zebranych, że Gmina Czechowicę-Dziędzice czynl
starania dotyczące przejęcia drogi uI. Do Zapory od Starostwa Powiatowego w Bielsku-Białej.
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lłykonania tego zadania brak,

Burmistrz Parlel Mrorviec poinformował, że zadanie pod nazwą
został zrealizorł,any.

Radny, Pan Krzysztof Jarczok omówił temat1, do realizacji
Dziedztce na rok 202.1 w tym rł),konanie projektu

Burmistrz Marian Błachut wyjaśnił, że proporycje
przedstawiane Uchwał Sołectw do żadan Gminy na
w danym roku ze względu na mozliwości finansowe i
w kolejnym roku albo i jeszcze następnym, aż znajdą

projekt chodnika ulicy Do Zapory

w, Budzecie Gminy Czechor.vice-
ulicy Pasiecznej w Zbrzegu.

do zadań budzetu Gminy jak następnie
dany rok nie wsąvstkie są realizowane
w związku z tym zadania się powtarzają
się odpowiednie środki na dane zadanie.

Burmistrz Paryel N{rowiec poinformolł,ał,żerea|izacja projektu ulicy Pasiecznej lv Zabrzegu będzie
realizor,vana, jezeli będą środki w budżecie,

Radny Pan Krą.sztof Jarczok przedstawił jak wygląda czas trwania projektor,vanta zadań i podał
przykład wykonania oświetlenia na ulicy ks. Janoszkaw Zabrzegu, które zostało zrealizowane dzięki
uprzejmości naszego księdza Proboszcza. który urnozliwił zawieszenie lampy poprzezudostępnienie
miejsca na posesji plebanii na postawienie dodatkor.vego słupa elektrycznego, poniewaz słupy
elektryczne, które mogły b,vć r,r,ykorzystane do zawieszenia lamy stoją na prywatnych posesjach i ich
właściciele nie wl,razili zgody naprzeprowadzenie linii energetycznej.I to jesttylko mały przykład,
który mów,i nam jakie problenry są ze sprawami własnościowyrni podczas realizacji rożnych zadań.

zwrocił się do Burmistrza w sprawie czystości podczas realizacji
inwestycji przepror.vadzanej na terenie Zabrzegaprzez firmę ,.BUDIMEX" dla PKP.

Pan Burmistrz Marian Blachut pyta Pana Kwaśnier,vskiego dlaczego Pan kieruje pod naszym
adresem pretensje a nie inlvestora, inwestorem jest firma ,,BUDIMEX", która realizuje to zadanie
a nie Gmina Czechowice-Dziedzice.

Radny Pan Krzysztof Jarczok vłyjaśnia, ze drogi są zanieczryszczone a nie zabłocone, ciągle są
spotkania prowadzimy rozmowy o utrzymaniu dróg podczas realizacji inwestycji dla PKP.
Przykładem ciągłych rozmórł,i spotkań z finną,,BUDIME,X" jest fakt, ze nie zamknięto !v jednym

czasie równoległego przejazdu pod rviaduktami kolejowymi w ciągu urlicy Sikorskiego i ulicy
Korfantego. To równiez dzięki rozmo\Ą,ą Władz Gminy Czechowicę-Dziedzice i Rady Sołeckiej
w Zabrzegu. co miało wyrazw Uchwale Nr 1 z dnia 6 majaż02l rbku Rady Soleckiej w Zabrzegu.

Projekt UchrvaĘ nr 2 w sprawie zadań do projektu Budzetu Gminy Czechowice-Dziedzice na rok
ż022 został poddany pod głosolvanie:

głosórv za
gło soi,v wstrzymuj ący cl-r

głosów przeciw

-30
-1
-0

(Uchu,ała wTaz z propozycja rv załączeniu)

Soł§s przedstalvil Projekt UchlvaĘ nr 3 lv sprarł,ie przedstar,vienia propozycji wykorzystania
środkórł,, ktore będą zapisane w uchwale Budzetowej Gminy czechowice-Dziedztce do dyspozycji
Sołectłł,a Zabrzeg w 2022 roku.

Sol§s Zabrzega Pan Anclrzej Puskarczyk omór,vił podział środków finansowych przyznanych

do dyspozycji Rady Sołeckiej w Zabrzegu, które zostały przydzielone na zebraniu Rady Sołeckiej

przez Sołt,vsa i Radę Sołecką u, Zabrzegu dla poszczególnych instytucji działających w Zabrzegu.



pyta Sołtysa dlaczego OSP lv Zabrzegu otrzymało na rok ż022 tak niskie środki
finansowe, z ptzyznawanych środków uzupełniamy działalność bojową otaz dlaczego tylko OSP
obniżono środki.

Sol§s Zabrzega Pan Andrzej Puskarcry-k w_vjaśnił. że na 2022 rok środki
dla OSP Zabrzeg zostały zmniejszone, natomiast została zabezpieczona kr.vota
na realizację projektu drogi przed bud,vnkiem OSP w Zabrzegu.

nie zgadza się aby środki z Funduszu Sołeckiego przęznaczano na drogę,
która pow,inna być wykonana w całości ze środków Gminy Czechowicę-Dziedzice^ zapytał równiez
o sprawy własnościowe na tym terenie.

Burmistrz Marian Błachut wyjaśnia, że w rozmowie z Sołtysem powiedziałem, ze jezeli Rada
Sołecka w Zabrzegu dołozy środki finansowe do wykonania tej drogi to Gmina wesprzę środkami
własnymi i droga zostanie rvykonana przed budynkiem OSP r.v Zabrzegu.
Kompetencją Sołtysa i Rady Sołeckiej jest na co i ile przekazuje środki..

Radny Krąvsztof Jarczok wyjaśnił, ze Sohys zawszę szanuje i szanował strazaków i środki
finansowe zawsze były i sąptzekazywane na OSP w Zabrzegu. Musimy o wsą-stkich pamiętać mamy
Szkołę, Przedszkole, Chór oraz pozostałe instytucje działające w Zabrzegu. Straz wspieraliśmy
duzymi kwotami przy zakupie samochodu bojowego w poprzednich latach.
A co do spraw własnościo!\rych drogi przed OSP w Zabrzegu uczestniczę lv spotkaniach i wiadomo
mi, że plac nalezy do Gminy w Czechowicach - Dziedzicach.

SołĘvs Zabrzega Pan Andrzej Puskarczyk poinfonnował, że w ciągu roku mogą pojawić się
przesunięcia środków i wtedy mozecie otrzymac dodatko,uvą kwotę.

Pan Jacek Tomaszczyk50% mniej to bardzo duze okrojenie kwoty, inne inwestycje równieżzostaĘ
okrojone, spowodowane to jest tym, ze pieniądze zostały przekierowane na inne zadania jak
zaprojektowanie drogi ptzed OSP Zabrzeg.

Projekt UchlvaĘ nr 3 w sprarł,ie przedstawienia proporycji wykorzystania środkórł,. które będą
zapisane w Uchwale Budzetowej Gminy Czechowice-Dziedzice do dyspozycji Sołectwa Zabrzeg
w 2022 roku. Uchrł,ała została poddana pod głosorł,anie:
- głosów za - ż7
- wstrzymujących się - 2
- przeciw - 2
( Uchwała wraz z propoąvcj ą zadai w załączeni u).

Soł§s przedstalvil Projekt UchwaĘ nr 4 w sprar,vie zadań do Wieloletniego Planu Inwestycyjnego
Gminy Czechowice-Dziedzice na lata 20ż1 - 20ż3.

nie była remo*o*unu|iljxJffi"iiiłIJiilił;l#fiH:,i?.:|';ł;i[:,ffi:J'1::Ti",.:.::,"
ulica Korfantego nie jest ulicą powiator.vą.

Burmistrz Marian Blachut odpowiada, ze ulica Sikorskiego jest ulicą por.viatową bo ma inne
standardy niz ulica Korfantego. Pan Burmistrz onrór,vił zasady klasyfikacji dróg powiatowych.

Radny Krzysztof Jarczok podziękował za głos rozsądku Panu Bogdanowi i informuje , że są podjęte



działania dotyczące drogi ul. Sikorskiego, po zakończeniu inwestycji prowadzonej przezPKĘ będzie
mozlir,vość zaprojektowania remontu ulicy Sikorskiego i oświadcza Pan Radny, ze pracujemy nad
tym tematem. Prowadzone są równiez rozmowy zWładzami Gminy dot. budowy chodnika przy ulicy
Miliardowickiej od skrzyzowania ulicy Sikorskiego do stacji PKP.
Poinformował zebranych mieszkańców, ze tunel przy ulicy Sikorskiego prar.vdopodobnie będzie
zakończony do końca roku 202i.

Projekt UchwaĘ nr,l w sprawie zadań do Wieloletniego Planu Inwestycyjnego Gminy Czechowice-
Dziedzlce na lata 2021 -20ż3. Uchr.vała zostałapoddana pod głosowanie:
- głosów za
- głosów wstrzymujących się - 1
- głosów przeciw

-30

-0
(Uchwała \^,,r az z propozycj a zadań w załączeniu).

SolĘs przedstawil Projekt UchlvaĘ nr 5 w sprawie zadań do projekt budzetu Starostwa
Powiatowego w Bielsku-Białej na rok 2022.

Projekt Uchwaty nr 5 w sprawie zadań do projektu budżetu Starostwa Powiatowego w Bielsku-
Białej na rok ż022. Uchwała została poddana pod głosowanie.
- głosów za - 31
- głosów wstrzymujących się - 0
- głosów przeciw - 0
(U ch wała wr az z p ropo zycj a zad ań w załąc zeniu) .

Sol§s przedstawil Projekt Uchwaty nr 6 w sprawie ustalenia zadań dla Sołtysa i Rady Sołeckiej
do realizacji między zebraniami wiejskimi.

Projekt UchłvaĘ Nr 6 w sprawie ustalenia zadań dla Sołtysa i Rady Sołeckiej do realizacji między
zebraniami wiejskimi. Projekt Uchwały został poddany pod głosowanie.
- głosów za - 31
- głosów wstrzymujących się - 0
- głosów przeciw - 0
( Uchwała wTazz propozycjami zadańw załączeniu)

zwraca się do Władz czy istniała by mozliwość zbudowania boiska
do siatkówki na stadionie w Zabrzegu.

Pan Pałveł Łękawa informuje, ze takiej propozycji jeszcze nie było, mozna złoĘć wniosek ztaką
propozycją, która w przyszłości moze zostać rozpatrzona.

Pan Komendant Straży Miejskiej zlvrócił się do zebranych o zgłaszanie do Strazy Miejskiej
informacji o zagtożeniach w naszej społeczności. Zgłaszać mozna w programie Krajowa Mapa
Zagrożeń i Bezpieczeństwa

SolĘ s Zabrzega Pan Andrzej Puskarczyk podziękował gościom i zebranym mieszkańcom
Zabrzega zaprzybycie i zakończył zebranie.

Na tym kół.
AlicjaProtokół
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Anonimizacja danych osobowych osób - na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy o dostępie do informacji
publicznej (t.j. Dz. U.2020, poz,2776 z poźn, zm. )

Anonimizacji dokonał procownik Wydziału Organizacyjnego i Kadr - Gabriela partyka -Dzida


